
SEJA OBČINSKE KONFERENCE ZSMS

Prihodnje leto ena brigada
V četrtek, 21. novembra je bila 5. seja Občinske konference

ZSMS. Obravnavali smo oceno dela na področju MDA v letu
1985, ter pregledali realizacijo sklepov 3. seje o domovih v
Ljubljani.

Razprava o delu na področju mladinskega prostovoljnega
dela je bila obširna. Mladi iz osnovnih organizacij so pouda-
rili, da je glavni razlog za manjše število brigadirjev težak
družbenoekonomski položaj in z njim povezan odnos do
prostovoljnega dela.

Odločili smo se, da bomo v prihodnjem letu organizirali
eno mladinsko delovno brigado ter sodelovali v obeh brat-
skih. Centerza mladinsko prostovoljno delo smo zadolžili, da
pripravi kvalitetni program za delo pionirske brigade, v
okviru katere bomo tudi vzgajali naše najmlajše.

Pri pregledu realizacije sklepov smo ugotovili, da je bilo
marsikaj narejenega, na nekaterih področjih pa delo še teče.
Predsedstvo bo sprotno spremljalo uresničevanje tistih
nalog, ki veljajo kot stalne.


